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 I denna paragraf ger stadsdirektören en kort, 15 minuter lång sammanfattning av 

aktuella frågor. Stadsstyrelsen tar del av stadsdirektörens information om 
aktuella frågor. 

 
- Tf. personalchef Eija Kavanti närvarade och berättade om sitt år som tf. 

personalchef i Pargas stad. 
- Jan Holmberg från Operandi närvarade och berättade om stommen till en 

finansierings- och placeringspolicy för Pargas stad. 
- Matias Jensén, Joakim Enckell, Pia Lindfors och Ulrika Lundberg närvarade 

och berättade om planen för Malms skolas grundrenovering. 
 

- Stadsdirektör Tom Simola redogjorde för följande ärenden: 
- Åbo förvaltningsdomstol förkastade Hanna-Maria Grandells yrkande på att 
verkställigheten av besluten ska avbrytas. 
- Deltagit i Kaareas bolagsstämma 29.11.2024. 
- Pargas stad och PRGS Finland Oy har tillsammans konstaterat att det för 
tillfället inte finns förutsättningar för att aktivt driva projektet Pargas Havis 
framåt i Norrbyområdet, varpå planeringen av det nya is- och 
vattensportcentret i Pargas centrum avbryts. 
- Bostadsprogrammet kommer till behandling i fullmäktige 17.3.2025. 
- Extra styrelsemöte 16.12.2024 
 

- Ekonomi- och förvaltningschef Petra Palmroos redogjorde för stadens 
låneupptagning för 2024. 
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